
De Liskes-wandeling (verslag van 2 juni 2024) 

 

     
 

Op zondagmiddag 2 juni hebben Petra Gordijn en ik (Peter van Poppel), namens het IVN, 

onze publiekswandeling gegeven. 

Op deze zonnige dag melden zich 21 deelnemers waaronder ook twee enthousiaste kinderen.  

 

Beekloop 

We zijn om 13.30 uur gestart vanaf de Maaij, vlakbij de stuw. Als eerste over het fietspad. Dit 

gedeelte moest voorzichtig genomen worden vanwege de fietsers. 

Vervolgens zijn we over het zandpad, naast de beekloop, naar de Liskes gewandeld. 

Onderweg is verteld dat de beekloop een gegraven rivier is, en dat, ondanks de naam, de beek 

niet in het beekdal ligt. Ook was er te zien dat in de loop van de geschiedenis de beek een 

andere loop heeft gekregen.  

 

Ree 

Bijzonder was dat er een ree op korte afstand aan het rusten was. Die liet zich uitgebreid 

bekijken, en vertrok pas toen de groep ongeveer compleet was. 

 

Stuw 

Bij de stuw van de Liskes aangekomen, is er verteld wanneer deze is aangelegd en waarvoor 

hij diende. Dat was in het begin om de heide te ontwikkelen en geschikt te maken voor 

grasland. Daarvoor werd het water van de beek over het land verspreid. Hoewel we een paar 

dagen voor de wandeling de bever nog hebben gezien, waren er op dit moment niet veel 

sporen zichtbaar. 

 

Zwanen, boomvalk, geoorde fuut en koekoek 

Toen we tussen de vijvers door liepen waren daar natuurlijk de zwanen met de jongen. 

Verrassend was dat de boomvalk zich goed liet zien. De valk was libellen aan het vangen. 

Vanuit de kijkhut waren er ook enkele Geoorde Futen zichtbaar. Ook de Koekoek liet van 



zich horen en zien. Verder waren er de verschillende eenden en waren ook de Dodaars 

duidelijk te horen. De vijvers stonden allemaal goed vol met water. Iets wat we de laatste 

jaren wel anders hebben gezien.  

 

Ingekorte route 

De route hebben we ingekort. Vanwege de hoge waterstand zijn we niet door het bos gelopen. 

Wel hebben we de spechte-smidse gezien. Dat is een boom waarin een bonte specht de 

dennenappels vast kan zetten om de zaden te pakken te  krijgen. Velen hadden dat nog niet 

gezien.  

 

Na ruim 2 uur wandelen waren we weer terug. Iedereen was enthousiast en blij op het eind.  

Volgend jaar is iedereen van harte uitgenodigd om weer mee te lopen.  


